



致: 全体家长

### 关于滨华云系统 (Pin Hwa Cloud System) 通告

我校将于2025年2月7日开始全面使用新的“Pin Hwa High School App”，目前可以在以下平台下载并登入：

- Apple (iOS) App Store
- Android Play Store
- Huawei AppGallery

2. 在搜索应用时，请查找下方所示的图标，它将出现在您的应用商店搜索结果中。



Pin Hwa High School

请确保您已选择正确的应用程序，应用名称是“Pin Hwa High School”。

3. 首次登录的家长需按 APP 要求，应用手机登录接收 OTP（一次性密码）以完成登录程序。成功登录后，您可以更改密码。

4. 家长可依据以下“使用手册”，为孩子电子钱包充值，或者在12/02/2025 - 14/02/2025 预购开学第一周的食堂餐点。

Pin Hwa Cloud System 使用手册

<https://sites.google.com/smpinhwa.edu.my/app>

5. 学生使用“滨华中学学生证”即可向食堂购买食物。

遇到技术问题可发邮件至以下邮箱询问：

[support-smpinhwa@skribbblelab.freshdesk.com](mailto:support-smpinhwa@skribbblelab.freshdesk.com)

请垂注，感谢您的配合！

滨华中学 启





To: All Parents

### Notice on the Pin Hwa Cloud System

Our school will officially implement the new "**Pin Hwa High School App**" starting **7<sup>th</sup> February 2025**. The app is now available for download and login on the following platforms:

- Apple (iOS) App Store
- Android Play Store
- Huawei AppGallery

2. When searching for the app, please look for the icon shown below, which will appear in your app store search results.

Please ensure you have selected the correct application.  
The app name is "**Pin Hwa High School.**"



Pin Hwa High School

3. For first-time login, parents are required to follow the app's instructions, using their mobile phones to receive a **One-Time Password (OTP)** to complete the login process. After successful login, you may change your password.

4. Parents can refer to the **User Manual** below to top up their child's e-wallet or pre-order canteen meals for the first week of school between 12<sup>th</sup> February 2025 and 14<sup>th</sup> February 2025.

### **Pin Hwa Cloud System User Manual**

<https://sites.google.com/smpinhwa.edu.my/app>

5. Students can use their "**Pin Hwa High School Student ID**" to purchase food at the canteen.

For any technical issues, please contact:  
[support-smpinhwa@skribblelab.freshdesk.com](mailto:support-smpinhwa@skribblelab.freshdesk.com)

Thank you for your attention and cooperation!

PIN HWA HIGH SCHOOL

